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Energipolitisk Udvalg har i brev af 3. december 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
69 alm. del, stillet efter ønske fra Ole Hækkerup (S), som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål 69:
"Vil ministeren i forlængelse af svar på spm. nr. S 237 oplyse, hvor meget den 
samlede vedvarende energi-andel vil ændres, hvis Dong Energy udelukkende 
anvender kul i blok 2 på Avedøreværket, som Energistyrelsen i februar 2009 gav 
tilladelse til?"

Svar:
Et vilkår for kultilladelsen på Avedøreværkets blok 2 er, at DONG Energy’s samlede 
biomasseanvendelse øges til 22,7 PJ årligt. Dette vilkår øger i sig selv Danmarks an-
vendelse af vedvarende energi og bidrager med omkring et procentpoint i forhold til 
EU-målsætningen i 2020 om 30 % vedvarende energi.

Hvis DONG Energy udelukkende fyrer med kul på Avedøreværkets blok 2, skal bio-
masse, der ellers ville være anvendt på denne blok, anvendes på andre af DONG 
Energy’s anlæg. Det har derfor ikke i sig selv betydning for den samlede biomasse-
anvendelse eller andelen af vedvarende energi, om der udelukkende fyres kul på 
Avedøreværkets blok 2.

Med venlig hilsen
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